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Mecénás Bandi
Cs. Bereczki Attila
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Debrecen – A mecénási cím Debrecenben „adományozható a város gyarapodását, fejlődését szolgáló, ellenszolgáltatás nélküli, jelentős anyagi támogatás elismeréseként”. Állj! Valaki betolt már félmilliárdnál is többet. Szerintünk ennyi már több mint elég. Fájer!
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Mindenekelőtt gratulálunk Debrecen leendő mecénásának, Gellén András sporttársnak – a díjat majd a város napján adják át neki áprilisban, ha van igazság a Földön –, aki volt annyira kedves és önzetlen, hogy a DVSC női kézilabdacsapatát saját zsebből újra a sikerek útjára terelte, majd potom 377 millió forintért sportcsarnokot épített a kézilabdázni vágyó debreceni fiatalságnak. Ez a pénz sokkal több annál, mint amennyiből az Adrián venni lehet egy jachtot jakuzzival és hat közép-kelet-európai playmate-tel, ezt kéretik figyelembe venni, mielőtt valami csókos bejelentkezne a városházán aprópénzzel. A döntéshozók, amennyiben a Debrecen Televízióból tájékozódnak, mint bizonyos „felmérések” szerint szinte mindenki a cívisvárosban, akkor nem ismerhetik az alanyunkat, ő ugyanis bojkott alatt akciózik, s ha valaki most jött le a falvédőről, akkor itt tájékozódhat. Az önkormányzati médián kívül is van azonban élet, például a Bajnokok Ligáját megjárt, magyar bajnoki ezüstérmes csapaté. Nos, ő ennek a többségi tulajdonosa.

Gellén Andrást akkor sem vonhatnánk kérdőre, ha a vagyonát megenné, elkurvázná, elvadászná Afrikában, vagy éppen húszezresekkel törölné ki a hátsóját, mert mindenki azt csinál a saját pénzével, amit éppenséggel jónak lát. A kurvázásnak mondjuk még lenne értelme, de akad helyette egy, hosszabb távon sokkal izgalmasabb és magasztosabb elfoglaltság, a csapatépítés Debrecen sportjában. Hősünk ezt választotta, amiért áldja meg őt a jó Isten békében, boldogságban és gazdagságban!

Még mielőtt alaptalan vádak érnének, le kell szögeznem, hogy Gellén Andrást telefonból, sajtótájékoztatókról és a televízióból – nem a Debrecen TV-ből! – ismerem, sose ültem az asztaltársaságában, nem a söröző partnerem, azt sem tudom, mit iszik, ha egyáltalán iszik valamit. Csak látom, mit csinál Debrecen sportjáért. Látom tomboló lokálpatriotizmusát, elhivatottságát, a sport iránti szeretetét, alázatát, no meg az önzetlenségét. Ilyenkor minduntalan az jut eszembe, hogy egy, az agráriumban tevékenykedő cégvezető sok-sok évvel ezelőtt a megyei napilapban futó Menedzserszalon rovatban a mellét döngetve dicsekedte el: négymilliárdos forgalmat lebonyolító cége támogatja a női kézilabdát. A cikk szerzője nem kérdezett rá, hogy urambocsá mennyivel, tehát éppenséggel a lényeg maradt le. Engem azért gyötört a kíváncsiság, és megkérdeztem a kézicsapat első emberét, az akkor már nem edző, hanem ügyvezető Komáromi Ákost, aki elárulta: kétszáz. Nem millió, hanem ezer. Kétszázezer. S nem havonta, évente. Az ilyen mehet a levesbe...

Gellén Andrást már csak azért is nehéz lesz kihagyni a mecénások sorából, mert elődjét, Pocsai Attilát kitüntette az előző közgyűlés, pedig nagyságrendekkel kevesebbet költött a csapatra, Debrecenre, nagy dérrel-dúrral érkezett, de két év után úgy eltűnt, mint szamár a ködben, és egy WC-t sem hagyott hátra a köznek, nemhogy sportcsarnokot. Van azonban egy kis bökkenő: Bandi bácsi szénája a hírek szerint nem áll jól a Városházán, mint ahogyan nála sem áll jól a városháziak szénája, tehát kölcsönös az iszony – akarom mondani a viszony – ennek tudható be, hogy az egyébként nem divatból kézilabdabarát Pajna Zoltán alpolgármester újabban hanyagolja a meccseket. (Ő veszít vele, mert most tényleg jó a csapatunk.) Szóval mecénásunk nem mindenkinél kedvenc, blogjában – amire természetesen mi is rendszeresen rámozdulunk – nem körtönfalaz, szókimondásával, őszinteségével pedig sok-sok hívet szerzett magának, meg sok-sok ellenséget.

Az vesse rá az első követ, és merjen nyugodt lelkiismerettel ellene szavazni, aki saját zsebből csapatot és sportcsarnokot épít Debrecennek!
Cs. Bereczki Attila
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Olvasta már?


[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle

[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!
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[image: Szarvashibát vétettek: a hadházi rendőrök lefoglalták az agancsokat]Szarvashibát vétettek: a hadházi rendőrök lefoglalták az agancsokatAz ellenőrzött férfiak azt állították, nem tudták, hogy tilos a trófeákat hazavinni. 
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[image: Közösségi gyümölcsös: több mint 100 fát ültettek Józsán]Közösségi gyümölcsös: több mint 100 fát ültettek JózsánDebrecen önkormányzata szeretne a jövőben a város más pontjain is ilyen gyümölcsöskerteket létrehozni.
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Gazdaság


Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő

Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]
Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle 
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Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
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Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
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2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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